
zojuist op geattendeerd dat er op 22 februari weer gestaakt gaat worden door de buschauffeurs. Ik 
zou daar graag een rondvraag over stellen: aangezien de werkgevers niet willen toegeven aan de 
eisen, en beweren dat het geld er niet zou zijn, zou ik graag willen vragen wat de rol van de provincie 
in dezen is. 
 


